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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

23.05.22 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde nummer 9 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA), Søren Jark (SJ) Klaus 

Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Henrik 

Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen (VH), Jens 

Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentant Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian 

Tersløse  

 

Afbud fra: Stefan, Klaus, Jakob, Suzet kommer senere 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

- Hjemmeside 

- M- klasse 

- Co. Teaching 

- Sommerskolen 

- Bestyrelsesmøde i juni 

  Skolerejsen på 8.årg er i gang med 

planlægningen. 

Brugernævnsmøder er aflyst i den 

seneste tid.  

Trafikudvalget har haft møde med 

Teknisk Forvaltning omkring lavt 

hængende frugter i forhold til 

trafikken. Teknisk Forvaltning vil 

gerne kigge på det, når 

trafikudvalget har prioriteret 

forslagene.  

 

SFO: Rollespil og aktivitetsdag 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

• Elevrådet SCV: Vonsild festival genoptages 

på onsdag. Planlægning og 

indskrivning til nyt skoleår er i fuld 

gang.  

 

Hjemmeside: Mangler navne mm 

på skolebestyrelse. 3MS retter til 

ny bestyrelse til efter 

sommerferien. Afsnit om SCV skal 

rettes, det er ikke tidssvarende 

 

Vi har fået en modtageklasse med 

11 elever fra Ukraine. 

 

Co-teaching og tolærertimer er 

besluttet og fordelt.  

 

Junimøde i den nye bestyrelse 

planlægges.  

 

Stigende hærværk opleves pt.  

 

SCV har desværre været i pressen 

for en uheldig episode. 

Opstramning og procedurer 

omkring aflukning af SCV er nu 

igangsat 

Ud over denne episode er der i 

samme uge som førnævnte episode 

også sket det uheldige at et barn 

har været løbet væk fra SCV. I 

begge sager er ingen kommet 

noget til, men begge sager har ført 

til ændringer på SCV. Vi er sikret i 

det nye byggeri, med bl.a. ekstra 

højt hegn og lignende, men vi 

oplever desværre alligevel fejl, 

der giver anledning til ændringer 

og forbedringer.  

 

Vi opfordrer til, at dialogen 

omkring SCV foregår med 

personalet og ledelsen på skolen 

og ikke på sociale medier, da vi 

gerne vil blive klogere og vide, når 

noget kan blive bedre. Man kan 

altid invitere sig selv til et 

kaffemøde, men vi vil også 

indkalde til dialogmøde i løbet af 

året. 

 Skolerejsen 

- Hvad er der sket i år 

- Ændring af princip 

At vi får 

udarbejdet et 

princip, samt en 

Oplæg ved 

PN. 

Der er afholdt møde med 7. årgang 

og aftalen blev, at kommende 8. 

årg. skal på skolerejse til Tjekkiet.  
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Side 3 

kort orientering 

af forløbet i 

dette skoleår 

Derefter en 

drøftelse 

Der er et princip for kommende 

skolerejser på vej fra bestyrelsen. 

Fremadrettet skal bestyrelsen til 

forældremøde på 7. årgang i 

efteråret for at tydeliggøre 

proceduren i forhold til skolerejse.   
Politik for vold mellem elever At bestyrelsen 

er orienteret 

Oplæg ved 

PN 

Handleplan for vold er drøftet.  

Det præciseres, hvordan og af 

hvem offeret håndteres.  

Det er vigtigt, at handleplanen er 

kort og præcis.  

Der diskuteres, at der måske 

mangler noget i forhold til sociale 

medier, at der tages hånd om 

offeret og kommunikation med 

hjemmet. 
 

Godkendelse af principper for SCV 

 

 

 

 

At principperne 
vedtages, der 
sendes bilag 
rundt 

Vibeke 

orienterer 

Principperne for skolen har fået 

tilføjelser fra SCV, der hvor det 

giver mening, så principperne giver 

mening for skolen som helhed.  

Der er noteret rettelser i forhold til 

skole/hjem samtaler og 

forældremødet. 

 Dokumenter ifølge plan: 
- Forretningsorden 
- Kommunikationsstrategien 
- Principper 

 Oplæg ved 
Suzet 

Alle dokumenter skal læses inden 

første møde i det nye skoleår. Nye 

bestyrelsesmedlemmer 

præsenteres for principper og 

måden at arbejde med dem på. 

Dokumenterne godkendes på første 

møde i det nye skoleår. Drøftelser 

omkring principper tages løbende, 

og ændringer kan foretages, da 

dokumentet er dynamisk.  

 Skolefest for udskolingen Skal der være 
en skolefest og 
hvilken for 
udskolingen 

Oplæg ved 
Jakob 

Udskolingen skal have dette punkt 

på elevrådets næste møde. SCV´s 

ældste kunne med stor fordel 

tænkes ind i et sådant 

arrangement. Det kan overvejes, 

om forældre skal deltage. 

 Idræt og bad At bestyrelsen 

er orienteret 

om 

udfordringerne 

Oplæg ved 
Jakob 

Elever i udskolingen kan i nogle 

tilfælde ikke være alene i 

omklædningsrum, uden at der 

skabes konflikter. Læreren kan 

ikke altid overvåge alle, da de er i 

forskellige rum p.g.a. mængden af 

elever. Vi skal forsætte med at 

være tydelig omkring vigtigheden 

af bad efter sport, og lærerne skal 

støtte den gode 

omklædningsrumskultur ved at 

være tilstede.  
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Side 4 

 Mobilpolitik Hvordan 
fungerer 
mobilpolitikken, 
og hvad er 
udfordringerne 

Oplæg ved 
Jakob 

Mobilpolitikken fungerer 

overordnet efter hensigten. Men vi 

oplever, at elever ikke efterlever 

reglen i udskolingen.  

Bestyrelsen vil have fokus på 

mobilpolitikken ved 

førstkommende forældremøder. 

Evt.    Afslutningsmøde for bestyrelsen d. 

20. juni 

 

 

 

 


